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درس هايي از گلزني عبدي
مهدي عبدي براي دومين بار در فصل جاري دبل كرد و گل هاي زيبايي را 
در بازي با ذوب آهن به ثمر رساند. گلزني هاي او البته درس هايي را هم به 
همراه داشــت، اينكه يك بازيكن هر قدر هم خوب باشد، وقتي مدام روي 
نيمكت بنشــيند توانايي هاي خود را از دست مي دهد و ديگر آن بازيكن 

سابق نخواهد شد. 
 مهدي عبدي كه در بازي با نساجي هم دبل كرده بود، مقابل ذوب آهن 
دو گل خوب زد و نشــان داد كه اگر آماده باشــد يك مهاجم كلاسيك و 

حرفه اي است. 
يحيي گل محمدي كه قبلًا از عبارت »عبدي مثل پسرم مي ماند« در 
مورد مهاجم تيمش استفاده كرده بود، دو هفته اي است كه از سر ناچاري 
به اين مهاجم بازي مي دهد اما عبدي نشان داده كه با وجود ضعف هايي كه 
دارد، به مراتب از خيلي از مهاجمان شاغل در ليگ برتر بهتر است و گل هاي 
قشنگ تر و حساس تري مي زند. فراموش نكنيم كه همين مهدي عبدي 
تنها بازيكن ايراني اســت كه ســابقه گلزني در نيمه نهايي و فينال ليگ 
قهرمانان آسيا را دارد اما گاهي اوقات چوب بازي پرسپوليس با يك مهاجم 
را خورده و نيمكت نشين آل كثير شده و گاهي هم چوب احتياط بيش از 
حد گل محمدي را! در حالي كه او در همين بازي با ذوب آهن نشان داد كه 
از توانايي هاي لازم براي حضور در تركيب تيم بزرگي چون پرســپوليس 

كاملًا برخوردار است. 

سيدجلال: باشگاه ما را فراموش كرده است 

 مشكل پرسپوليس
 و استقلال سال بعد

هم حل نمي شود
سيدجلال حسيني پس از برتري 3- صفر 
پرســپوليس مقابل ذوب آهــن در مرحله 
يك هشتم نهايي جام حذفي اظهار داشت: 
بازي كردن در جام حذفي مقابل ذوب آهن 
در اصفهان كار ســختي بود اما خدا را شكر 
بــازي خيلي خوبي انجــام داديم و نتيجه 

خيلي خوبي هم گرفتيم. 
گلايه هــاي  خصــوص  در  وي 
گل محمــدي از شــرايط بازيكنــان 
پرســپوليس گفت: هميشــه گفته ايم 
متأسفانه شرايط ما خوب نيست. بچه ها 
تمام تلاش خود را مي كنند اما از باشگاه 
انتظار داريم كارها را درست انجام داده و 
به وظايفش عمل كند. متأسفانه بچه ها را 
فراموش كرده اند. اميدوارم در اين پنج روز 
و تا قبل از اتمام نيم فصل كارها درســت 
پيش برود. بازيكنان پرسپوليس نيازهايي 

دارند كه اميدوارم برطرف شود. 

كاپيتان پرســپوليس در خصوص 
آرزويش براي سرخپوشان و استقلال پس 
از حذف آنها از ليگ قهرمانان آسيا و دو تيم 
ايراني حاضر در اين رقابت ها يعني سپاهان 
و فــولاد گفــت: ديگر نمي شــود براي 
پرسپوليس و استقلال آرزويي كرد. با اين 
شرايط هيچ كاري نمي توان براي اين دو 
تيم انجام داد. اميدوارم ســپاهان و فولاد 
موفق باشند/ آنها بايد تمام تلاش خود را 
به كار بگيرند و مسئولان هم بايد حداقل 
به اين دو تيم كمك كنند تا در آسيا از نام 
ايران دفاع شــود. استقلال و پرسپوليس 
خيلي راحت حذف شــدند. كســي هم 
برخــورد نمي كنــد. همين رونــد را در 

سال هاي آينده هم مي بينيد. 
حسيني اضافه كرد: متأسفانه مشكل 
ما اين است كه مدام كار را گردن اين و آن 
مي اندازيم. همه در اين وضعيت مقصرند؛ 

باشگاه، فدراسيون فوتبال، وزارت ورزش 
همگي مقصرنــد و بايد دربــاره ليگ 
قهرمانان برنامه ريزي مي كردند. شش ماه 
پيش همه مي دانستند قرار است اين دو 
تيم از آسيا حذف شوند اما هيچ اقدامي 
انجام نداده و فقط با هم دعوا كردند. همه 
مصاحبه كردند اما اين كارها هيچ دردي 

را دوا نمي كند. 
وي در خصــوص ادعــاي بيــژن 

ذوالفقارنســب رئيــس هيئت مديــره 
پرسپوليس مبني بر اينكه اين تيم امسال 
صددرصد در آسيا حضور خواهد داشت، 
پاســخ داد: باور كنيــد از هيچ چيز خبر 
ندارم. فقط مي دانيم هيچ چيز سر جاي 

خودش نيست. 
كاپيتان پرســپوليس در خصوص 
شرايط زمين ورزشگاه فولادشهر اظهار 
داشت:  اين زمين خيلي خراب است. اگر 

بخواهيم حرفي بزنيم 
همه مصاحبه مي كنند نه 

تنها در فولادشهر بلكه در 
خيلي از شهرهاي ديگر هم 

وضعيت زمين همين اســت. 
هيــچ تلاشــي هــم نمي كنيم 

دست كم براي ســال آينده زمين 
خوبي داشته باشيم. همين روال سال 

آينده هم وجود دارد. 

تارتار: بازي را بد شروع كرديم   
گل اول پرسپوليس خطا بود 

مهدي تارتار سرمربي تيم فوتبال ذوب آهن اصفهان بعد از شكست 3- صفر مقابل 
پرسپوليس در يك هشتم نهايي جام حذفي در نشست خبري گفت: از نظر فني روز 
خوبي را پشت  سر نگذاشتيم و بازي را بد شروع كرديم. بعد از خوردن گل اول كارمان 
سخت شد. وقتي در جام حذفي گل اول را مي خوريد چون همه چيز را از دست رفته 
مي بينيد بايد باز بازي كنيد. جام حذفي براي ما تمام شــد و به كنفرانس آمدم تا از 
هــواداران عذرخواهي كنم زيرا برخلاف بازي با ليگ از نظر فني هم خوب نبوديم.  
سرمربي ذوب آهن در مورد مشكل گلزني تيمش گفت: آمار مي گويد در خط حمله 
مشكل داريم و بايد تيم را تقويت كنيم. مهاجمان ما زحمت شان را مي كشند ولي 
بايد در بخش تهاجمي تيم را تقوي كنيم.  تارتار در پايان صحبت هايش با اشاره به 
عملكرد داور گفت: به تيم داوري خسته نباشيد مي گويم اما در يكي دو صحنه مسائلي 
پيش آمد كه بايد كارشناسي شود. در گل اول پرسپوليس بازيكن حريف با بازيكن 
ما برخورد داشــت كه داور مي توانست خطا بگيرد و يكي دو صحنه هم در محوطه 

جريمه پرسپوليس رخ داد كه بايد اين صحنه ها نيز كارشناسي شود. 
ترابي: فكر نمي کرديم با اين نتيجه پيروز شويم   

مهــدي ترابي پس از برتري پرگل پرســپوليس مقابــل ذوب آهن در مرحله 
يك هشتم نهايي جام حذفي اظهار داشت: واقعيت اين است ذوب آهن را خيلي 
خوب آناليز كرده بوديم 3- صفر نتيجه اي است كه شايد فكر آن را هم نمي كرديم 
اما با تمام تمركز وارد بازي شديم. تمام تلاش مان را به كار گرفته و خدا را شكر 
از موقعيت ها خيلي خوب اســتفاده كرديم. در نهايت به آنچه استحقاقش را 
داشــتيم، رسيديم. هافبك تيم ملي فوتبال كشورمان در خصوص ديدارهاي 
آتي اين تيم مقابل عراق و امارات توضيح داد: قطعاً ديدارهاي سختي است اما 
همه بچه ها يكدســت بوده و آماده صعود به جام جهاني  هستيم. اسكوچيچ و 

بچه ها تمام تلاش خود را مي كنند تا پرچم كشورمان بالا نگه داشته شود. 
کمالوند بالاخره از نفت مسجدسليمان جدا شد  

فراز كمالوند سرمربي تيم فوتبال نفت مسجدسليمان كه طي هفته هاي اخير 
براي جدايي از اين تيم كشمكش هايي داشت در نهايت از اين تيم جدا شد. وي 
بعد از 5 جلســه اي كه مسئولان نفت مسجدسليمان در مورد اين مربي برگزار 
كردند و اصرار به ادامه همكاري داشتند، در نهايت از باشگاه جنوبي جدا شد اما 
با توجه به اينكه نفت امروز به مصاف خليج فارس ماهشهر در جام حذفي مي رود 
اين توافق صورت گرفته كه دستياران كمالوند در اين مسابقه روي نيمكت حضور 
داشــته باشند.  گفته مي شود تغييرات در نفت مسجدسليمان به مديريت اين 
باشگاه هم مي رسد و هدايت يزدي گزينه جدي مديرعاملي اين باشگاه است. 

رونمايي از تاجيك ها با مصدوميت فرجي  
وحدت هنانوف و منوچهر صفروف بازيكنان تاجيك پرسپوليس كه ابتداي ليگ 
بيســت ويكم به اين تيم پيوسته و به خاطر بســته بودن پنجره سرخپوشان 
نتوانستند براي سرخپوشــان پايتخت به ميدان بروند، سرانجام ديروز مقابل 
ذوب آهن در جام حذفي براي پرسپوليس به ميدان رفتند. هنانوف دقيقه 69 به 
جاي فرشاد فرجي مدافع مياني پرسپوليس وارد ميدان شد كه دليل اين تعويض 
مصدوميت فرجي بود و اگر مدافع پرسپوليس مصدوم نمي شد شايد اين بازيكن 
تاجيك باز هم نمي توانست براي سرخپوشان تهراني به ميدان برود. منوچهر 
صفروف ديگر بازيكن تاجيك پرسپوليس هم دقيقه 78 به جاي مهدي عبدي 

كه روز خوبي را با به ثمر رساندن دو گل پشت سر گذاشت، وارد ميدان شد. 
قلعه نويي: هر بازي جام حذفي، فينال است   

نســاجي و گل گهر امروز در چارچوب مرحله يك هشتم نهايي جام  حذفي در 
مشهد به ميزباني نساجي به مصاف هم مي روند. امير قلعه نويي، سرمربي گل گهر 
درباره اين بازي گفت : شــرايط در جام حذفي سخت است و هر بازي به نوعي 
فينال محسوب مي شود. ما بايد تمركز خوبي داشته باشيم و كمتر اشتباه كنيم. 
نساجي تيم منسجم و خوبي نشان داده ولي ما بعد از اتفاقي كه براي مان رخ داد 
و به واقع به ما ظلم شد، از نظر روحي و رواني به هم ريخته ايم. اين اتفاق در تاريخ 
فوتبال ما بي سابقه بود.  او افزود: جا دارد از مديريت باشگاه و بازيكنان تشكر كنم 
كه خودشان را جمع كردند و تيم در شرايط نسبتاً خوبي قرار دارد. ما نسبت به 
بازي با ذوب آهن شرايط بهتري داريم چون در آن بازي چند بازيكن مان نبودند. 
اميدوارم امروز با بازيكناني كه در اختيار داريم، بازي خوبي به نمايش بگذارند 

و به مرحله بعد صعود كنيم چراكه بايد شرايط خوب مان را حفظ كنيم.

در هفته پانزدهم ليگ ستارگان قطر دو تيم العربی و  قطر اس سی به مصاف 
هم رفتند كه اين ديدار با نتيجه 2- يك به ســود تيم قطر به پايان رسيد. در 
تركيب تيم العربی، فرشيد اسماعيلی هافبك سابق استقلال حضور داشت و 
تا پايان بازی در ميدان حضور داشت ولی نتوانست مانع شكست تيمش شود.

شكست العربی  با اسماعيلی

يحيي گل محمدي پس از پيروزي 3- صفر تيمش مقابل ذوب آهن در 
مرحله يك هشتم نهايي جام حذفي فوتبال اظهار داشت: در جام حذفي 
چيزي كه خيلي مهم است داشتن تمركز و گل نخوردن است. ما در بخش 
دفاعي خوب عمل كرديم و موقعيتي به حريف نداديم. بعد هم توانستيم از 

موقعيت ها استفاده كنيم و بازي را ببريم. 
وي افزود: امروز شاهد صحنه هاي خيلي خوبي از فوتبال بوديم كه 
خالقــش بچه هاي ما بودنــد. اين برد را به هــواداران عزيزمان تبريك 
مي گويم. از همه بچه ها با تمام مشكلات و سختي هايي كه دارند تشكر 
مي كنم بابت از خودگذشــتگي و فداكاري شــان براي تيم. هيچ وقت 
نتوانستيم حق اين بچه ها را بدهيم و از زحمات شان تشكر كنيم. امسال 
سال عجيب و غريبي براي تيم ما بود. اين همه بي تفاوتي نسبت به تيم 
جاي تأســف دارد. اميدوارم مشكلات بچه ها در اين هفته برطرف شود. 
من اين هشدار را به باشگاه مي دهم. اگر اين اتفاق نيفتد وارد فاز بحران 
در تيم خواهيم شد. اميدوارم اين مشكلات حل شود و بچه ها بتوانند با 

آرامش بهتري ليگ را ادامه دهند. 

سـرمربي پرسـپوليس تصريح كـرد: دور دوم جام حذفـي بود و تا 
گرفتن جام راه زيادي وجود دارد. از صعودمان خوشـحاليم و ان شـاءا... 
در ادامـه بـا آرامش و تمركز بيشـتري ادامه دهيم. اميدوارم مشـكلات 
بچه هـا زودتـر حـل شـود. واقعاً كار سـخت شـده و كارد به اسـتخوان 
رسـيده اسـت. اميـدوارم باشـگاه توجـه و احتـرام بيشـتري بـه حـل 
مشـكلات بچه هـا داشـته باشـد. گل محمـدي در خصـوص عملكرد 
بازيكنـان تاجيكسـتاني پرسـپوليس در دقايقـي كه به زميـن رفتند، 
توضيـح داد: آنهـا بازيكنان جوان و آينده داري هسـتند كـه با توجه به 
سـن كم شـان مي توانند بـراي آينده باشـگاه بازيكنان خوبي باشـند. 
در مجموع هم شـروع خوبي داشـتند. پرسـپوليس مجموعه اي خوب 
از بازيكنـان باتجربه و جوان اسـت. امـروز هم جوانان ما عملكرد خوبي 
داشـتند و بـازي به سـمتي پيـش رفت كه خودمـان انتظار داشـتيم. 
توانسـتيم خيلي خوب موقعيت سـازي كنيم و فضايي شـد تا از نفرات 

جوان استفاده كنيم. 
وي در خصوص وضعيت بازيكنان ورودي و خروجي پرسپوليس در 
نقل و انتقالات زمستاني گفت: در اين مورد صحبت زيادي ندارم. 4، 5 روز 
ديگر بازي مهمي با فولاد داريم و تمركزمان روي آن مســابقه است و در 
خصوص نقل و انتقالات حرفي ندارم. سرمربي پرسپوليس درباره وضعيت 
چمن ورزشگاه فولادشهر اصفهان عنوان كرد: بازي كردن در اين زمين 
واقعاً سخت بود، تا جايي كه مي توانستيم روي زمين كار كرديم اما خيلي 
از دقايق مجبور شديم بازي بلند انجام دهيم. امسال زمين مسابقات خيلي 
خراب شــده و متأسفانه هر ســال اين وضعيت به جاي بهتر شدن بدتر 
مي شود. مشخص است مديريت خوبي در بحث امكانات وجود ندارد و هر 
تيمي هر زميني را كه بخواهد معرفي مي كند بدون اينكه استانداردهاي 
فوتبالي در اين زمين رعايت شود. البته اين موضوع را كلي مي گويم و بحث 
من فقط ورزشــگاه فولادشهر نيســت. با اين وجود وضعيت زمين هاي 

مسابقات واقعاً افتضاح است. 

کارد به استخوان پرسپوليس رسيده است 
گل محمدي: اين همه بي تفاوتي نسبت به تيم جاي تأسف دارد

رسـول خطيبـي سـرمربي تيم آلومينيوم اراك در نشسـت خبـري بعد از 
بـازي بـا سـپاهان، گفـت : جام حذفي شـرايط خاص خـود را 

دارد. مـا خيلـي بهتـر بازي كرديم، سـپاهان هـم دقايقي 
شـرايط خوب داشـت اما ما تمام راه ها را بسـته بوديم. 
موقعيت هم سـاختيم اما از نظر اينكه اسـترس روي 

بازيكنان بود اين اجازه را براي گلزني نداد. 
خطيبـي بـا اشـاره بـه اينكـه توجهـات بايـد به 
آلومينيوم بيشـتر شـود، خاطرنشـان كرد: مسئولان 

باشـگاهي و هيئت مديـره بـا تمـام وجـود كار كردند تا 
تيـم به اين سـطح برسـد امـا خواهـش من اين اسـت دو 

برابـر شـود يعنـي نيم فصـل اول هـر قـدر وقـت گذاشـتند و 
حمايـت كردنـد، نيم فصـل دوم بايـد چنـد برابـر شـود چـون تيـم مـا 
شـخصيت آن را دارد كـه كارهـاي بـزرگ انجـام دهـد. بايد باز هـم تكرار 

كنـم بازيكنـان مـا آن قـدر دوست داشـتني هسـتند كـه بـه غيـرت آنها 
آفرين مي گويم. 

خطيبـي يادآور شـد: نتايـج گرفته شـده و اين تيم با 
تـلاش همـه به ليـگ برتر آمد، شـخصيت پيـدا كرد و 
آلومينيوم مي تواند در سـطح اول آسـيا هم باشـد. به 
خاطر اين برگشـتم كه اين شـخصيت شـكل گرفته 
را از دسـت ندهيـم چـون من بـا تمام وجـود زحمت  
كشـيدم. نتايـج بـه يك طـرف، دوسـت دارم يـك 
يـادگاري در اراك بگـذارم. مسـئولان دسـت مـن را باز 
بگذارنـد، مي توانـم از نظر سـخت افزاري نيم فصـل آينده 
آلومينيـوم را مانند سـپاهان و فولاد كنم چون اينجا پتانسـيل 
دارد. آرزوي مـن اين اسـت سـال بعـد آرزوي همـه بازيكنان ايـران بازي 

در آلومينيوم باشد. 

محرم نويدكيا سرمربي تيم فوتبال سپاهان در 
نشست خبري بعد از بازي مقابل آلومينيوم اراك، 
عنوان كرد: در بهترين زمان به گل رسيديم و تا 
دقيقه 25 خوب كار كرديم اما بعد عقب نشستيم. 
در يك صحنه  كه خطــا هم نبود حريف به گل 
رسيد. از دقيقه 30 به بعد فوتبال معمولي انجام 
داديم اما هر چه رو به جلو رفتيم بچه ها خوب بازي 
كردند. در نيمه دوم و وقت هاي اضافه خوب كار 
كردند و شانس هايي داشتيم اما باوركردني نيست 
كه نتوانستيم استفاده كنيم. ضربات پنالتي هم 
همه ديدند اما با ضربات پنالتي نمي توان تيم ها را 

مقايسه كرد. همه نارحت هستند و اميدوارم در 
ليگ جبران كننــد. اميدوارم داوران هم با داد و 

هوار احساسي نشوند. 
وي در پاسخ به اين سؤال كه همكاري شما 
با اين شكست ها با سپاهان تا چه زماني ادامه 
دارد؟ خاطرنشان كرد: من اينجا نيامدم با يكي 
دو باخت بروم، چنين چيزي نيست، موضوع 
اصلي اين است از روزي كه از فوتبال خداحافظي 
كردم و سرمربي شــدم نه مصاحبه كردم، نه 
خودم را به كســي وصل كردم و نه به دست و 

پاي كسي افتادم. 

نويدكيا يادآور شد: من تا زماني هستم كه به 
تيم كمك كنم اما اينكه يكي دو باخت بياوريم و 
من بگويم نيســتم اين طور نيست اما مسئولان 
باشگاه تصميم گيرنده هستند و از آنها بپرسيد. 
نمي توان انتقــاد بيخودي كــرد و حرف هاي 
غيراصولي بــراي توجيه زد. فكر نمي كنم هيچ 
تيمي در اراك اين قدر موقعيت داشته و فشار به 
آلومينيوم آورده باشــد. تيم من كارش را خوب 
انجام مي دهد اما اينكــه اين موقعيت ها به گل 
تبديل نمي شود براي ما هم عجيب است. تا جايي 
كه بتوانم كارم را ادامه مي دهم و مشكلي ندارم.

از داوران مي خواهم با داد و هوار احساسي نشوند
نويدكيا: از مسئولان بپرسيد من هستم يا نه!

خطيبي: آلومينيوم مي تواند در سطح اول آسيا باشد
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